
Referat Generalforsamling Fensmark Brugsforening mandag d. 12 maj 2025 

Michael byder velkommen 

Valg af dirigent. 

Jesper Christiansen 

 

Beretning og orientering om fremtidsplaner 

Michael fortæller om OK indtræden i Coop Danmark i april 2024. 

Ok laver en kapitalindsprøjtning på kr. 1 mia. og Coop Amba gør det samme kr. 1 mia. 

For at Coop Amba kan gøre det samme må de bl. a sælge Coop Bank  og kursus ejendommen Severin i 

Middelfart. 

Nu har Coop Amba og OK et ejerskab af Coop Danmark , hvor Ok har den bestemmende ret.   

Michael præsenterer også den nye direktør Thor Skov Jørgensen 

 

Michael takker for den store kundeopbakning til Fensmark Brugs og Glumsø Brugs, uden jer kan vi ikke 

skabe en god forretning. 

Fremtidsplaner: Projekt Ahornvej og Næstvedvej 55 er stadig i gang, vi har på Ahornvej længe arbejdet 

sammen med en investor og grunden er faktisk solgt, MEN vi kæmper med kommunen, de har været 

ekstrem langsom ang. Lokalplanen. 

 

Spørgsmål fra salen: 

Hvordan går det i 365? det er en udfordring for Coop at få dem til at drifte og give overskud.  

Har man overvejet at lukke kæden? Nej  man har investeret mange penge i kæde  og vi har brug for kæden 

til indkøb af storkøbs volumen så priserne kan holdes nede.  

 

Bestemmer Coop stadig hvilke varer der skal være i sortimentet? Ja. Er der varer som i mangler så kontakt 

personalet, de vil altid hjælpe med at skaffe varen hvis det er muligt. 

 

Forelæggelse af årsrapport. 

Hans fremlægger hovedtallene i årsrapporten. 

 

Forslag fra bestyrelsen: 

Ingen 



Indkomne forslag 

Ingen 

 

Valg til bestyrelsen 

På valg er Anita, Jakob og Michael og alle ønsker genvalg. De bliver genvalgt 

 

Valg af suppleant 

På valg er Boje Larsen og ønsker genvalg. Han bliver genvalgt 

 

EVT. 

Fra salen. 

Tak til personale for god service, og flot udvalg 

En kunde som er tilflytter havde faktisk hørt om Fensmark by, fordi der lå en dejlig SuperBrugs. Så de 

flyttede hertil. Ros til brugsen og hold fast i det I gør. 

Nogle kører fra Fensmark til Næstved, Men vi kører altså igennem Næstved for at komme til Fensmark. 

Jeg har boet i Fensmark i mange år.. håber I bliver ved med at have fokus på änglamark. Hertil svarer Hans 

at IRMA og änglamark er mærker som bliver Coops nye strategi af kvalitet og økologi 

Stor ros til Hermans bog:  Fensmark Brugsforening 1875-2025. 

 Selvom jeg har boet i Fensmark i over 50 år var der meget som jeg ikke vidste om brugsen. Et utroligt godt 

værk som jeg anbefaler at købe og læse 

 

Hans siger Tak for den ros og opbakning der er til os. Jeg har været med til både 125 år jubilæum og 150 års 

jubilæum, der er stort at være med til 

 

Jesper siger tak for god ro og orden. 

 

 

 

   

 

 


